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ZAPISNIK 

 

1. seje Sveta staršev OŠ Gradec v šolskem letu 2023/24, ki je bila v sredo, 27.  septembra 2023, 
ob 18. uri, na matični šoli v okrogli predavalnici.  

 

Prisotni člani sveta staršev OŠ Gradec: Alja Sobočan, Denis Velagić, Matija Levec, Tjaša Tomazin 
Razpotnik, Eva Taradi, Maja Horvat, Matjaž Štaut, Jasmina Mrdalj, Gašper Šinkovec, Tjaša 
Doblekar, Anja Savšek, Kristina Jovanovič, Nina Godec, Maja Zupančič, Vesna Vozelj, Doroteja 
Vozelj, Damjan Zupančič, Klara Pirmanšek, Petra Bukovšek Batič, Alma Jere, Žiga Gorše, Tea 
Jelnikar – namestnik Katja Umbreht, Mojca Bokal, Mojca Jančar, Karmen Lukša, Janez Žgajnar, 
Petra Ivanušič, Miha Gregorčič, Damjan Malgaj, Tjaša Dražumerič, Matija Tori,  

Odsotni člani sveta staršev OŠ Gradec: Tina Razoršek, Tejo Rozina, Matejka Alič, Danijela Žurga, 
Miha Rakun, Sebastjan Gorenc, Aleš Bregar 

 

 

Zaradi odsotnosti in po pooblastilu predsednika sveta staršev bo sejo vodil namestnik Janez 
Žgajnar. 

Sklep SS: Svet staršev potrjuje nadomestnega vodjo seje Janeza Žgajnarja. 

Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

 

Seja se prične ob 18. uri. Ugotovimo, da je prisotnih 31 članov sveta staršev oz. namestnikov. 

Dnevni red:  

1. Poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta za šol. leto 2022/23 (ravnatelj: g. Damjan 
Štrus) 

2. Letni delovni načrt OŠ Gradec za šol. leto 2023/24 (ravnatelj: g. Damjan Štrus) 
3. Predlog ravnatelja nadstandardnih storitev OŠ Gradec za šol. leto 2023/24 (ravnatelj: g. 

Damjan Štrus) 
4. Predstavitev šolskega sklada (ga. Petra Bukovšek Batič) 
5. Razno, pobude, predlogi in vprašanja staršev. 

Sklep SS: Svet staršev potrjuje dnevni red seje. 

Sklep je bil soglasno sprejet.  
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AD 1: Poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta za šol. leto 2022/23 (ravnatelj: g. 
Damjan Štrus) 

Vodja seje sveta staršev na začetku poudari, da so dokumenti z informacijami javnega značaja 
organov upravljanja šole ažurno na voljo:  

- letni delovni načrt, Realizacija letnega delovnega načrta, Finančni načrti, Letna poročila 
na povezavi https://www.osgradec.si/nasa-sola/informacije-javnega-znacaja   

- zapisniki sveta staršev na povezavi https://www.osgradec.si/category/svet-starsev/ 
- zapisniki sveta zavoda na povezavi https://www.osgradec.si/category/svet-sole/ 

 

Ravnatelj predstavi dokument, ki je že na voljo na javni spletni strani OŠ Gradec.  

Razprave ni bilo.  

 

Sklep SS: Svet staršev se je seznanil s poročilom o realizaciji letnega delovnega načrta za šol. leto 
2022/2023. 

Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

AD 2: Letni delovni načrt OŠ Gradec za šolsko leto 2023/24  (ravnatelj: g. Damjan Štrus) 

Ravnatelj predstavi dokument Letni delovni načrt (v nadaljevanju LDN), v katerem je najprej 
navedena vizija OŠ Gradec in cilji osnovne šole v splošnem, cilji OŠ Gradec (kratkoročni in 
dolgoročni cilji). LDN je že na voljo na javni spletni strani OŠ Gradec. 

o V LDN je predstavljen načrt posameznih strokovnih aktivov, razredniki in nadomestni 
razredniki. 

o Zapisan je predmetnik in število ur posameznega predmeta. V nadaljevanju je opisano 
jutranje varstvo, podrobneje predstavljeni oddelki podaljšanega bivanja. 

o V letošnjem šolskem se izvaja neobvezni izbirni predmet TJA v 1. razredu na vseh 5 enotah OŠ 
Gradec. 

o V zvezi z dodatnim/dopolnilnim poukom: če učitelj določi učenca, da mora obiskovati 
dopolnilni ali dodatni pouk, se to smatra kot obveza, saj gre za učenčevo dobro; nekateri 
učenci se temu izmikajo. 

o Vsi učenci, ki so bili potrjeni kot nadarjeni, imajo obveznost: 3 dejavnosti in 2 oz. 3 
tekmovanja. Pripravljene so vsebine, ki pa niso namenjene zgolj njim, ampak vsem, zato so  
tudi poimenovali »aktivnosti za bolj radovedne učence«. Te aktivnosti so na področju športa, 
jezikoslovja, naravoslovja, družboslovja, umetnosti in socialnih veščin.  

o Na šoli bo v tem šolskem letu potekalo 8 internih projektov in 21 šolskih projektov, kjer bodo 
sodelovali zunanje organizacije.  

o Na OŠ Gradec 9. februar 2024 ne bo prost dan, zimske počitnice bodo za našo regijo v letu 
2024 ponovno v terminu kot prejšnja leta (od 19. do 23. februarja).  
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o Na nacionalnem preverjanju znanja (NPZ) bodo letos 6. in 9 razredi imeli enake predmete: 
slovenščino, matematiko in tuji jezik – angleščino.  

o V LDN šole je tudi projekt GOZDNA ŠOLA, kjer bodo učenci bolj pogosto obiskovali gozd. Med 
dejavnostmi tega projekta je tudi plezanje na drevesa. Starši učencev morajo poskrbeti, da so 
otroci ustrezno oblečeni in obuti za te dejavnosti v naravnem okolju, v vseh letnih časih ter 
ob vsakem vremenu. Hkrati v podporo svojim otrokom sodelujejo v orientacijskem pohodu in 
gozdnem poligonu. Plezanje na drevesa (predvsem tista, ki so v neposredni bližini šole) šola 
omogoča vsem učencem OŠ Gradec v okviru svojih različnih vzgojno-izobraževalnih dejavnosti 
(dejavnosti v OPB, športna vzgoja…). S potrditvijo LDN šole starši soglašajo s plezanjem na 
drevesa in s tem, da se učence ob obisku gozda zaščiti pred klopi. Morebitno nesoglasje s 
plezanjem in zaščito pred klopi starši podajo pisno razredničarki svojega otroka. Ravnatelj bo 
obrazec za soglasje poslal vsem staršem razredne stopnje preko portala Lo.Polis v začetku 
oktobra.  

o V šolskem letu 2023/2024 bo Osnovna šola Gradec partner v operaciji ZA LOKALNO HRANO 
(pospeševanje lokalne samooskrbe s hrano v Srcu Slovenije), ki jo vodita LAS Srce Slovenije in 
Agencija RS za kmetijske trge in razvoj podeželja. 

o V okviru projekta Izkusi Erasmus+ bodo učenci OŠ Gradec obiskali Romunijo, učenci iz 
Romunije pa Slovenijo. 

 

Predstavnico SS zanima program Erasmus +. Ali bodo tudi na Vačah ta program. Ravnatelj pove, 
da so lani učenci z redno šolsko linijo prišli na matično šolo, za nazaj pa so starši organizirali 
prevoz.   

Predstavnika SS zanima zakaj ni MUS pri predmetu matematike za 8. razred. Ravnatelj pove, da 
so je v šoli zaposlenih dovolj slovenistov in anglistov, da lahko zagotavljajo MUS-e. Za matematiko 
pa ni dovolj kadra, da bi se MUS lahko organizirale. Trenutno je organiziran pouk pri matematiki 
tako, da jo v 6.r poučuje učitelj razrednega pouka.  

Predstavnike SS zanima ali je možno zmanjšati uporabo – nakup delovnih zvezkov, saj so 
velikokrat ob koncu šolskega leta nepopisani in neuporabljeni. Pri nakupu DZ naj bi bila OŠ 
Gradec ena izmed najdražjih šol. Ravnatelj pove, da je bilo v letošnjem šolskem letu to že 
izpostavljeno in da DZ bodo, dokler jih bo potrdil SS. OŠ Gradec ni najdražja šola saj je glede na 
lansko leto cena nižja, smo pa še vseeno 30% cenejši, kot sosednja OŠ. Če se čisto odpovemo DZ, 
bodo kopiranje in učni listi na skrbi staršev. Predlog predstavnikov SS je, da učitelji učence 
spodbujajo, da lahko rešujejo tudi tiste naloge v DZ, ki jih drugače ni potrebno rešiti.  

Sklep SS: Svet staršev daje pozitivno mnenje k letnemu delovnemu načrtu OŠ Gradec za šol. leto 
2023/24. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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AD 3: Predlog ravnatelja nadstandardnih storitev OŠ Gradec za šol. leto 2023/24  
(ravnatelj: g. Damjan Štrus) 

Ravnatelj predstavi nadstandardne storitve, ki so tudi zapisane v dokumentu LDN. Poudari, da 
večina omenjenih dejavnosti predstavljajo za šolo nadstandardne storitve. V tem šolskem letu 
sta del obveznega programa OŠ letna šola v naravi (LŠN) za učence 5. razreda in plavalni tečaj za 
učence 2. razreda in se izvajata izven šole z našimi učitelji. Cena LŠN za učence 5. razreda in cena 
plavalnega tečaja za učence 2. razreda presegata sredstva, ki jih šola dobi od MVI. 

Ostale dejavnosti, ki so še navedene v dokumentu LDN niso del obveznega programa osnovne 
šole in so ponujene v celoti kot nadstandardne dejavnosti. 

Ravnatelj pove, da za nadstandardne dejavnosti lahko starši zaprosijo za subvencijo iz šolskega 
sklada. V ta sklad se je v šolskem letu 2023/23 povečalo število staršev, ki so namenili delež 
dohodnine OŠ Gradec. Tudi v naprej je namen, da se akcija ponovi.    

Sklep SS: Svet staršev daje soglasje k predlogu ravnatelja o nadstandardnih storitvah OŠ Gradec 
za šol. leto 2023/2024.  

Sklep je bil soglasno sprejet 

 

AD 4: Predstavitev šolskega sklada (ga. Petra Bukovšek Batič) 

Predsednica šolskega sklada ga. Petra Bukovšek Batič, predstavi namen in način delovanja 
šolskega sklada.  

NAMEN:  

- pomoč socialno šibkim,  
- pomoč nadarjenim učencem,  
- izleti, tabori, tekmovanja,  
- prevozi,  
- sofinanciranje projektov šole.  

PRIDOBIVANJE SREDSTEV: 

- donacije,  
- prispevki, 
- zbiranje starega papirja,  
- božično-novoletni sejem,  
- peka krofov,  
- delež 0,3 % dohodnine.  
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Zahvali se vsem staršem, ki pomagajo pri nakupu novoletnih in drugih izdelkov ter vsem, ki 
namenijo 0,3 % dohodnine v šolski sklad.  Namen je, da se ta akcija obdrži. Šola naj bi pravočasno 
poslala obvestila za namenitev dohodnine.  

V letošnjem letu se je pomagalo tudi družinam, ki so bile poplavljene v avgustu. Otrokom se je 
pomagalo pri nakupu učbenikov in pri sofinanciranju šolskih taborov ter interesnih dejavnosti.  

Tudi ravnatelj se je zahvali vsem deležnikom (kuharicam, hišnikom, staršem,...), ki pomagajo pri 
pridobivanju sredstev za šolski sklad. Pove, da zbran denar na podružničnih šolah ostane na POŠ. 
Vsaka šola si potem izbere namen, za katerega zbirajo denar. 

Otroci vam sporočajo: „Hvala, da nam vsem omogočate enake možnosti“ 

 

5. Razno, pobude, predlogi in vprašanja staršev 

Ravnatelj je predstavil in naslovil naslednje pobude:  

1. Priprava in izvedba pri novoletnih delavnicah – pred novoletnim sejmi, je lahko za marsikoga 
težavna, saj nismo vsi vešči in ni vsak ustvarjalec. Šola že sodeluje s člani univerze za tretje 
življenjsko obdobje, povabi še starše, če imajo idejo ali čas in jim gredo od rok ročne 
spretnosti, da pomagajo pri izvedbi novoletnih delavnic. 

2. V Jevnici se ureja šolski vrtiček. 
3. 16. novembra 2023 bo v OŠ Gradec karierni sejem. Povabljeni so starši, da predstavijo svoj 

poklic. Predstavile se bodo različne srednje šole. Dobrodošla pa bi bila vsaka predstavitev 
poklica, še posebej predstavitev deficitarnih poklicev. Zainteresirani se lahko obrnejo direktno 
na g. Damjana Štrusa ali pa na svetovalni delavki, na matični šoli na go. Marjeto Žagar Rupar, 
na Vačah pa na go. Marijo Mohar.  

4. V Hotiču so začeli z deli. V aprilu 2024 naj bi se učenci izselili in prostori izpraznili, da se do 1. 
septembra 2024 dela zaključijo. V ta namen bi bilo potrebno zagotoviti prostor za vse te stvari, 
ki jih bodo potem preselili v novo šolo. Potrebovali bi približno 100m2. Najbolj enostavna 
rešitev bi bil kontejner, ki bi ga postavili v bližini šole. Predstavnike SS je zanimalo, kdaj se 
bodo otroci vselili v nov objekt in kam bodo šli otroci v tem času, saj je informacij veliko, od 
prostora na matični šoli do Andrejevega doma na Vačah. Ravnatelj pojasni, da bodo učenci 
POŠ Hotič v tem času gostovali v Andrejevem domu, na Vačah. Še vedno je načrt, da se učenci 
vselijo v novo šolo s 1. septembrom 2024.  

5. V soboto, 30. septembra 2023 bodo športni pedagogi organizirali pohod za starše v Planico in 
na Tromejo. Ti pohodi so sicer slabše obiskani, vendar dobro organizirani in lepi. Vse starše 
vabi, da se vabilu odzovejo.   

6. Ravnatelj je predstavil sporočil, ki ju bo poslal staršem po e-pošti. Prvo sporočilo je iz skupine 
za pediatrijo in govori o tem, kaj storiti ob posameznem bolezenskem stanju. V drugem 
sporočilu je prošnja NIJZ o dveh terminih predavanj, z isto tematiko, ob dveh različnih 
terminih. Prijaviti se je dovolj le na enega. Predavanje bo na zelo aktualno temo v tem času – 
elektronske cigarete in fuge. Z obema stvarema se srečujemo v šoli in prav je da smo starši s 
tem seznanjeni.   
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7. Ravnatelj pove, da je bila naša šola zmagovalna šola projektu pri založbi Rokus Klett. Naša 
šola, vsi učenci in učitelji, imamo v tem šolskem letu prost dostop do vseh gradiv te založbe. 
Povezava do gradiv bo posredovana vsem staršem. Učenci bodo na ta portal dostopali s 
šolskim elektronskim naslovom. Če ga ne veste, vam ga bodo posredovali računalničarji.  

Predstavnico SS zanima, kje se lahko spremeni geslo za otroke na Teams, na šolskem e-naslovu 
(Outlook). 

Ravnatelj pove, da vse te podatke dobite pri Anji Kneževič anja.knezevic@osgradec.si; v tem času 
se ravno prenavljajo Teams-i, zato je možno, da trenutno niso dostopni. 

 

Predstavnik SS sprašuje, kako je s sistematski pregledi v OŠ, saj niso  obvezni, obvezno je cepljenje 
otrok, za katera bi morali poskrbeti starši.   

Ravnatelj pove, da se sistematski pregledi selijo v 2, 4, 6 in 8 razred. Želja je, da bi starši spremljali 
drugošolce. Za ostale razrede pa bi bili spremljevalci še vedno učitelji. V zdravstvenem domu še 
vedno dajejo prednost temu, da so učenci na sistematskem pregledu v spremstvu učiteljev, saj 
je v nasprotnem primeru preveč ljudi v čakalnici in v ZD.  

 

Vprašanje: Starše iz Jevnice zanima, kako je s prevozi učencev do Jevnice. Avtobusi so polni, 
otroci ne morejo na avtobus, gredo večkrat v učilnico za vozače, saj otroci ne odstopijo prostega 
sedeža, ki ga zasedajo šolske torbe. Starše zanima tudi prehod otrok preko mostu v Jevnici, ki je 
zavarovan le z oranžno gradbeno mrežo. Ne ve se, v kakšnem stanju je most. Otroci hodijo 2-3 
km po cesti brez pločnika do Kresniških Poljan, saj ni varne pešpoti. Hodijo na šolski avtobus na 
glavno prometnico, v sosednjo občino. Drugje osnovnošolce pobirajo po krajevnih skupnostih.   

Odgovor: ravnatelj pojasni, da so odhodi domov največja težava v septembru. V oktobru se bodo 
začele interesne dejavnosti, obvezne izbirne vsebine, neobvezne izbirne vsebine, pevski zbor,  
tako da se bo to deloma uredilo. Avtobusi so polno zasedeni. Vozačem se je pri razredni uri 
podalo in razložilo, kakšen je sistem prevoza; prednost pri odhodu imajo devetošolci. Učence do 
odhoda avtobusa spremljata dva dežurna učitelja. Predlog staršev je, da bi učitelj, pred odhodom 
avtobus pregledal ali je res polno zaseden. Glede vprašanj staršev o mostu v Jevnici, ravnatelj 
pove, da če most ni zadostno zavarovan, je potrebno javiti na cestno podjetje. Vse pripombe in 
težave s cesto oziroma z varno šolsko potjo pa je potrebno nasloviti na svet za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu, da se problematika začne reševati. Prevoz do Jevnice je res 
problematičen, saj avtobus v Jevnico lahko pride le čez Laze. Čez Kresnice bi bil lahko le manjši 
avtobus, saj je na določenih mestih problematična višina, pa tudi širina prevoznega sredstva. 
Ravnatelja zanima, kakšno je mnenje staršev glede prevoza otrok iz Jevnice z vlakom? To bi delno 
rešilo težave, vendar pa bi bil ta način prevoza pustil otrokom precej svobode. Pove tudi, da 
nastopi odgovornost šole do otroka takrat, ko otrok stopi na šolsko zemljišče. Do takrat pa je 
otrok odgovornost staršev, saj šola ni organizator prevozov in ne sprejema odgovornosti za 
prevoz otrok. Vse to je v domeni občine.   
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Vprašanje: Varna šolska pot ob Bevkovi ulici – živa meja je na polovici pločnika. 

Odgovor: V primeru zaraščene šolske poti je potrebno obvestiti inšpektorat.  

 

Vprašanje: Ali je možna odjava prehrane do 8. zjutraj istega dne in ne tako  kot je sedaj, do 10. 
dopoldne za naslednji dan. Na primer, ko otrok zboli popoldan,  je avtomatsko prepozna odjava, 
tudi če se takoj odjavi. Predlog je, da bi bila odjava omogočena tako kot v vrtcih ali ostalih šolah, 
do 8. zjutraj za isti dan ali pa da bi vsaj dopuščali možnost do 22. ure zvečer, za naslednji dan.  

Odgovor: Trenutno je sistem zastavljen tako, da se hrana za malico naroča ob 10. uri,  za naslednji 
dan. V sistemu Lo.Polis se pregleda prijavljene oz. odjavljene obroke in hrano naroči. V primeru, 
da je otrok odsoten naslednji dan, ko ni bil odjavljen do 10. ure, mora nekdo nositi stroške te 
hrane. Trenutno je tako, da breme prvega dne odsotnosti prehrane nosijo starši. Lahko pa se 
hrana učenca, ki je odsoten in ni bil pravočasno odjavljen prevzame v šolski kuhinji.  

 

Seja se je zaključila ob 20:10. 

 

 

Zapisala: Alma Jere 

Po pooblastilu predsednika sveta staršev sejo vodil: Janez Žgajnar  

Predsednik sveta staršev: Aleš Bregar 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


